Chapter 1 - Part List

Chapter 2 - Installation
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Applying thermal paste / Remove the protection film Installing the Intel / AMD bracket

Aufbringen der warmeleitpaste / Entfernen Sie die Schutzfolie
Application de la pate thermique / Retirez le film protecteur Installation du bracket Intel / AMD
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Connect the 3-pin connector from the pump unit to AIO/PUMP socket on the motherboard Connect to ASUS's 5V AURA socket

Connectez le connecteur a 3 broches de la pompe a la prise AIO / PUMP de la carte mere Connectez-vous a la prise AURA 5V d'ASUS
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Secure the cooler -Intel LGA 2011 Connect the 4-pin connector of the PWM fan with a Y cable to the CPU_FAN socket on the motherboard Connect to GIGABYTE's 5V VDG socket

Den Kiihler sichern -Intel LGA 2011 N Schlielen Sie die 5-V-VDG-Buchse von GIGABYTE an

Fixez la glaciere -Intel LGA 2011 Connectez le connecteur & 4 broches du ventiateur PWMavec un cable Y & fa prise CPU_FAN surla carte mére Connectez-vous a la prise VDG 5V de GIGABYTE
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Where there is no 5V aRGB socket on MB, please connect to
SATA POWER socket, it will autoplay the rainbow light effect

SATAEO Wenn an MB keine 5-V-aRGB-Buchse vorhanden ist, schlieRen
Sie diese bitte an die SATA POWER-Buchse an. Dadurch wird
der Regenbogenlichteffekt automatisch wiedergegeben

Laouiln'y a pas de prise aRGB 5V sur MB, veuillez vous
connecter a la prise SATA POWER, elle joueraautomatiquement
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Tightening screws diagonally

Secure the cooler -Intel LGA 1366/115x/1200/775 Remove the plastic retainers of the AMD retention module Secure the cooler -AMD

Den Kiihler sichern -Intel LGA 1366/115x/1200/775 Bitte entfernen Sie die Kunststoffhalter des AMD-Retentionsmoduls.

Connect fan and pump cables to CPU_fan & AIO/PUMP/SYS_FAN sockets Secure the the fans and radiator
Connectez les cables du ventilateur et de la pompe aux prises CPU_fan et AIO / PUMP / SYS_FAN Ventilateur et refroidisseur sécurisés
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Fixez la glaciére -Intel LGA 1366/115x/1200/775 Veuillez retirer le dispositifs de retenue en plastique du module de rétention AMD. Fixez la glaciére -AMD
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Intel Gen 12th LGA1700 installation guide

Intel LGA1700-Installationshandbuch der 12. Generation

Guide d'installation Intel 12e génération LGA1700
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Put the LGA1700 backplane on the back of the MB
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Diagonally fixed pump unit
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